
      Protokół z XXXI Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 27 kwietnia 2017 r. godz. 1800 

Porządek obrad XXXI Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.702.2016.MM 

4.2 ustanowienia prawa trwałego zarządu na nieruchomości położonych przy ul. Wańkowicza 

 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 20 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 

 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XXXI Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 

 

ad.4.1.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.702.2016.MM 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.702.2016.MM 

 

ad.4.2. ustanowienia prawa trwałego zarządu na nieruchomości położonych przy ul. Wańkowicza 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ustanowienia prawa trwałego 

zarządu na nieruchomości położonych przy ul. Wańkowicza 

 

Na sesję przybyła Dyrektor Gimnazjum nr 44 Pani Małgorzata Hutyra 

 

ad.5. Interpelacje i zapytania 
Brak 



 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 
Przewodniczący poinformował o prośbie Dyrekcji Szkoły Podstawowej Nr 129 oraz Gimnazjum Nr 

44 o poparcie starań utworzenia dwóch stanowisk wicedyrektora w Szkole Podstawowej nr 129 w 

roku szkolnym 2017/2018, w związku z reformą edukacji w gminie Miejskiej Kraków. Następnie 

Przewodniczący odczytał pismo Rady Dzielnicy XVII popierające ww prośbę. Następnie głos 

zabrali: p. Woźniczka, p. Hutyra, p. Rojewski, p. Dziedzic, p. Zaleński, p. Sęk.  

   

Przewodniczący zapoznał zebranych z następującą korespondencją: 

- zaproszeniem na obiad charytatywny z udziałem Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa 

- komunikatem w sprawie zakazu uprawy maku i konopi włóknistych 

- informacją na temat projektu pn. „zielona ławeczka” 

- zaproszeniem na dyżury konsultacyjne dot. kierunków rozwoju i zarządzania terenami zielonymi  

  w Krakowie na lata 2017 – 2030 

- informacją na temat II edycji Budżetu Obywatelskiego Województwa Małopolskiego 

- zaproszeniem z ZSOI Nr 6 na obchody ku czci żołnierzy walczących w czasie I i II wojny światowej  

 

Przewodniczący przypomniał zebranym o terminach związanych z tworzeniem budżetu Rady 

Dzielnicy na rok 2018 oraz o zadaniach z terenu Dzielnicy XVII wpisanych do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

Pan Ł. Sęk poinformował, że do budżetu obywatelskiego Rady Dzielnicy XVII na rok 2018 zostało 

złożonych 14 wniosków z czego 2 bez list poparcia, a do końca miesiąca maja będzie trwała ich 

weryfikacja. 

Pan J. Wójcik poinformował zebranym o meczu pierwszoligowych drużyn rugby, który odbędzie się 

na stadionie Narodowego Centrum Rugby w Luboczy 

Pan St. Stroński zabrał głos w sprawie separatorów na ul. Lubockiej.  

 

Następnie Przewodniczący zabrał głos na temat zadań realizowanych przez jednostki miejskie przy 

współpracy z organizacjami pozarządowymi. Głos w tym temacie zabrali również:. p. S. Adamczyk, 

p. A. Dziedzic, p. A. Woźniczka, p. St. Stroński.       

 

Następnie przedstawiciele Komisji podali terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII 

w miesiącu maju 2017: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 08.i 22.05.2017r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 10 i 24.05.2017r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 15.05.2017r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 18.05.2017r 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

- 

17.05.2017r. 

11.05.2017r. 

08.05.2017r 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

25 maja 2017r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 1900 zamknął posiedzenie XXXI Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra  
 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


